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Από το υπ’ αριθ. 25/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 495/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη γενίκευση συζήτησης επί 
επερωτήσεως των Δημοτικών Συμβούλων 
του συνδυασμού "Ανανέωση Τώρα-
Χρήστος Σκουμπόπουλος" 

 
       Σήμερα 25 Οκτωβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 21-10-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
6. Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 
14. Π. Πιτούλιας  
15. M. Σουμελίδης  
16. Α. Ταραλάς  
17. Χ.  Σκουμπόπουλος  
18. Χ. Γεωργιάδης  
19. Β. Γιαννουλάκης  
20. Σ.  Παναγιωτίδης  
21. Λ. Τσαβδαρίδης  
22. Ι. Ακριβόπουλος  
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
24. Ε. Κουκουρδής  
25. Γ. Μανακούλης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  
είπε στο συμβούλιο ότι: 

Πρόεδρος :Θα ήθελα να πληροφορηθώ από την πλευρά του κ. 
Σκουμπόπουλου αν θα ήθελε να κάνει χρήση της διάταξης που υπάρχει για 12'. 

Διαδικαστικά, ένας συνάδελφος θα κάνει την επερώτηση και βέβαια όπως 
προβλέπεται  θα έχει την απάντηση από την πλευρά του κ. Δημάρχου. 

Σκουμπόπουλος :Προβληματιστήκαμε πολύ, οι συνάδελφοι του συνδυασμού 
μας αν πρέπει να κάνουμε αυτή την  επερώτηση, που όπως γνωρίζετε είναι το πιο 
σκληρό μέτρο άσκησης ελέγχου στην εκτελεστική  εξουσία για πράξεις ή 
παραλείψεις που κάνει. 

Αποφασίσαμε λοιπόν να καταθέσουμε την επερώτηση αυτή γιατί αν και 
είναι θέμα δημοτικής επιχείρησης και θα έπρεπε να συζητηθεί στη δημοτική 
επιχείρηση  από τη στιγμή που ενεπλάκει στο θέμα ο κ. Δήμαρχος, νομίσαμε ότι 
έπρεπε  ν'απευθυνθεί η επερώτηση στον κ. Δήμαρχο, κι όχι στο Διοικ. Συμβούλιο ή 
στον πρόεδρο της δημοτικής επιχείρησης της Εληάς. 

Επρεπε να τη δώσουμε στη δημοσιότητα γιατί από τις εφημερίδες 
πληροφορηθήκαμε ότι υπάρχουν μία  σειρά από προβλήματα στην Εληά  και όχι από 
τον Δήμαρχο ή τον πρόεδρο της δημοτικής επιχείρησης που όφειλαν να ενημερώσουν 
το ΔΣ. 

Αναγκαστήκαμε να υποβάλλουμε  την επερώτηση 1)Από την εν γένει 
λειτουργία του κ. Δημάρχου σ' αυτό το δεκάμηνο που μας πέρασε. Δυστυχώς μια 
σειρά από προτάσεις και θέσεις μας στα υπό συζήτηση θέματα του ΔΣ δεν γινόταν 
δεκτές από τον κ. Δήμαρχο, με αποτέλεσμα το ΔΣ να οδηγείται σε λάθος αποφάσεις. 
Εμείς επισημαίνουμε τον κίνδυνο ότι οι αποφάσεις δεν είναι νόμιμες και ότι θ' 
απορρίπτονταν από την περιφέρεια. 

2)Για να δείξουμε στους εργαζόμενους της Εληάς ότι παρακολουθούμε την 
πορεία της επιχείρησης και ότι την κατάλληλη στιγμή θα εκδηλώναμε τις προθέσεις 
μας. 

3)Για να στείλουμε ένα μήνυμα στους υπαλλήλους της Περιφερειακής 
Δ/νσης ότι κι αυτοί παρακολουθούνται από μας σε όποιες ενέργειες κάνουν για την 
άσκηση των καθηκόντων τους. Να τους δείξουμε ότι είμαστε δίπλα τους και ότι 
πρέπει με το υπηρεσιακό καθήκον που τους διακρίνει ν'ασκούν τις ενέργειες που είναι 
ορισμένες από το νόμο ν' ασκούν. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο στη συνεδρίαση της 29ης Μαρτίου,με την υπ' αριθ. 
184/1999 απόφασή του,ενέκρινε την τροποποίηση της συστατικής πράξης της 
Δημοτικής επιχείρησης "Τουριστικό Περίπτερο Ελιάς και Αναψυκτήρια Δήμου 
Βέροιας". 

Α)ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ , ως προς την συμπλήρωση του σκοπού της 
επιχείρησης, με τη λειτουργία και εκμετάλλευση ξενοδοχειακών μονάδων και  

Β)ΟΜΟΦΩΝΑ ως προς την παράταση της διάρκειας λειτουργίας της 
επιχείρησης. 

Το πρώτο σκέλος της απόφασης ψηφίστηκε κατά πλειοψηφία, γιατί δεν 
υπήρχε  οικονομετεχνική μελέτη όπως προβλέπεται από τον Δημοτικό Κώδικα. 

Παρά το γεγονός ότι στην συνεδρίασή σας είχαμε επισημάνει ότι η 
περιφέρεια δεν θα ενέκρινε την απόφαση και ότι έπρεπε να αναβληθεί το θέμα, εσείς 
δεν δεχθήκατε την πρότασή μας. 

Έτσι η διεύθυνση Τοπικής Αυτοδιοίκησης και Διοίκησης Ν.Ημαθίας, με το 
υπ'αριθ. 3307/12-5-1999 έγγραφό της, εγνώρισε στον Δήμο Βέροιας ότι επειδή 
συμπληρώνεται ο σκοπός της επιχείρησης, πρέπει να λάβει υπόψη του το Δημοτικό 



Συμβούλιο, προκειμένου να τροποποιήσει το ιδρυτικό της επιχείρησης ως προς το 
σκοπό. 

Μετά παρέλευση διμήνου, με το υπ' αριθ. 16031/16-7-1999 έγγραφό σας, 
ζητήθηκε από  την παραπάνω Δ/νση να προχωρήσει για έγκριση μόνο του σκέλους Β' 
της παραπάνω απόφασης του ΔΣ, γιατί  θα  καθυστερούσε η σύνταξη της 
οικονομοτεχνικής μελέτης για το σκέλος Α της απόφασης. 

Στην ίδια συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, ελήφθη ΚΑΤ΄ΑΡΧΗΝ 
απόφαση για έγκριση πραγματοποίησης επενδύσεων ύψους 100 εκατομμυρίων δρχ. 
στο τουριστικό περίπτερο της ΕΛΗΑΣ. Η απόφαση ελήφθη κατ΄αρχήν, ύστερα από 
πρότασή μας, γιατί και στην περίπτωση αυτή,δεν υπήρχαν οι απαιτούμενες τεχνικές 
μελέτες. 

Πρόσφατα από τον τοπικό τύπο πληροφορηθήκαμε ότι έκλεισε η ΕΛΗΑ  για 
ανακαίνιση και ότι υπάρχουν προβλήματα  με τους εργαζόμενους, τα οποία 
προσωρινά λύθηκαν, ύστερα από συνάντηση που είχαν μαζί σας. 

Ύστερα από τα παραπάνω 
ΣΑΣ ΕΠΕΡΩΤΟΥΜΕ κ.Δήμαρχε. 
1.-Γιατί ενώ σας είχαμε προτείνει την αναβολή του θέματος  προκειμένου να 

συνταχθεί πρώτα η οικονομοτεχνική μελέτη, σύμφωνα με τον Δημοτικό Κώδικα, δεν 
δεχθήκατε την πρότασή μας; 

2.-Γιατί απαντήσατε στην Δ/νση Τοπικής Αυτ/σης με το παραπάνω έγγραφό 
σας, υποκαθιστώντας το Δημοτικό Συμβούλιο και  αποδεικνύοντας για ακόμη μία 
φορά ότι δεν σέβεστε-υπολογίζετε τα θεσμοθετημένα όργανα, την λειτουργία τους 
και τις αρμοδιότητες τους;  

3.-Γιατί δεν φέρατε θέμα στο δημοτικό Συμβούλιο για  ενημέρωση κατά  
πρώτον και λήψη απόφασης κατά δεύτερον, για το θέμα της επέκτασης του σκοπού 
της επιχείρησης; 

4.-Γιατί δεν φέρατε στο Δημοτικό Συμβούλιο για την λήψη οριστικής 
απόφασης για τις πραγματοποιούμενες επενδύσεις στην ΕΛΗΑ; 

5.-Γιατί προχώρησαν και με εντολή ποιου οι εργασίες κατεδάφισης των 
εσωτερικών χώρων της ΕΛΗΑΣ χωρίς προηγουμένως να εγκριθούν οι μελέτες 
ανακαίνισης και το χρονοδιάγραμμα εκτελέσεως των εργασιών; Ποιος τελικά 
ανέλαβε την ευθύνη να κλείσει η επιχείρηση και για πόσο χρονικό διάστημα; 

6.-Την ευθύνη ανέλαβε το Διοικητικό Συμβούλιο της ΕΛΗΑΣ ή εσείς, για 
την δεινή οικονομική θέση που θα περιέλθουν οι εργαζόμενοι για τους τόσους μήνες; 

Η χωρίς σχεδιασμό τακτική σας, οδηγεί σε αδιέξοδο τους εργαζόμενους, 
καταρρίπτοντας τις αναφορές σας περί κοινωνικής πολιτικής. 

7.-Με τις παραπάνω ενέργειές σας οι οποίες είναι συνέχεια και άλλων 
Παρόμοιων, μειώνεται το κύρος των υπηρεσιών, των οργάνων διοίκησης του Δήμου 
και επιβεβαιώνεται για άλλη μια φορά, η συνεχής προχειρότητα με την οποία 
αντιμετωπίζετε σοβαρά θέματα ανάπτυξης του Δήμου μας. 

Αν έπρεπε κάποιος ν'απαντήσει  στην περιφέρεια αυτό έπρεπε να ήταν το ΔΣ 
και όχι ο κ. Δήμαρχος. 

Συχνά-πυκνά ακούγεται στο ΔΣ ότι προτείνουμε αναβολές γιατί δεν έχουμε 
προτάσεις.Στο τελευταίο δεκάμηνο που πέρασε κάναμε προτάσεις και πολύ λίγες 
δεχθήκατε. Οδηγηθήκαμε να γκρεμιστεί το εσωτερικό της Εληάς, ν'αγωνιούν οι 
εργαζόμενοι τι θα γίνει με το εργασιακό τους καθεστώς και ν'ακούγεται στην πόλη 
ότι το ΔΣ δεν κάνει τίποτα. Κάποιοι κατευθύνουν τα πράγματα στην Εληά, κάνουν 
ότι θέλουν, γκρεμίζουν χωρίς μελέτες και δεν δίνουν λογαριασμό σε κανέναν. 

Όπως είδαμε ο κ. Δήμαρχος είχε δύο συναντήσεις  στο εργατικό κέντρο. 
Γιατί να φθάσουν οι εργαζόμενοι να ζητήσουν τη συμπαράσταση  του εργατικού 



κέντρου; Δεν έπρεπε να γίνει συνάντηση στο γραφείο του Δημάρχου και να λυθούν 
εκεί τα θέματα; 'Η  έστω να λυθούν στο Διοικητικό Συμβούλιο της επιχείρησης; 
Ποιος έδωσε την εντολή; Αφού το ΔΣ δεν ενέκρινε οριστικά το ύψος των 
επενδύσεων, ποιος έδωσε την εντολή να προχωρήσουν οι εργασίες; Ποιος ανέλαβε 
την ευθύνη να μην λειτουργεί τόσο καιρό η Εληά; 

Απ΄ότι πληροφορούμαι  πολλοί συνδημότες μας θέλουν να κάνουν χορούς 
τον χειμώνα.. Γιατί  να χαθούν τόσα χρήματα από τη δημοτική επιχείρηση; Δεν 
μπορούσαν όλα να γίνουν έγκαιρα, προγραμματισμένα, νόμιμα και σωστά έτσι ώστε 
να εκμεταλλευτούμε την καλοκαιρινή περίοδο και να γίνουν οι εργασίες στο 
χειμερινό κέντρο ή σ΄ένα τμήμα του για να μπορέσει να λειτουργήσει η επιχείρηση; 

Γιατί στερήσατε από τους συμπολίτες  μας το δικαίωμα ν'απολαύσουν το 
κτίριο αυτό; Γιατί οδηγούμε τους εργαζόμενους σ΄εξάμηνη και  παραπάνω ανεργία; 

Όλα αυτά μας ανάγκασαν ν'ασκήσουμε έλεγχο στην εκτελεστική εξουσία 
μ'αυτόν τον τρόπο. 

Πρέπει σύντομα να έρθει το θέμα στο ΔΣ γιατί απ' ότι πληροφορήθηκα το 
Διοικητικό Συμβούλιο της Εληάς πήρε απόφαση να πάρει δάνειο. 

Εμείς τότε είπαμε οι επενδύσεις να γίνουν ανάλογα με τη δυνατότητα 
αντοχής της Εληάς και όχι παραπέρα. Γιατί η Εληά δεν αντέχει. Δεν θα κάνουμε άλλη 
μία προβληματική επιχείρηση, τουλάχιστον αυτή  ήταν  κερδοφόρα  στο μέγεθος που 
ήταν. 

Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
Χαμαλής :Θα γενικευθεί η συζήτηση; Ως μέλος του ΔΣ της Εληάς ακούω 

κριτική, δεν μπορώ να πω τη γνώμη μου και νοιώθω σαν κρεμασμένος. 
Πρόεδρος :Θα δώσει απάντηση ο κ. Δήμαρχος. 
Δήμαρχος :Ο πρόεδρος της Εληάς ν'απαντήσει σε θέματα που τον αφορούν 

γιατί η επερώτηση δεν αφορά το πρόσωπο του Δημάρχου εκτός από δύο πολιτικά 
ζητήματα που θα θέσω μετά τα στοιχεία που θα παραθέσει ο πρόεδρος της Εληάς. 

Σκουμπόπουλος :Είπα στην αρχή ότι η επερώτηση απευθύνεται στον κ. 
Δήμαρχο. Ο κ. Δήμαρχος πρέπει ν'απαντήσει : γιατί και με ποιο δικαίωμα,έστειλε το 
έγγραφο στην περιφέρεια και ζήτησε να προχωρήσει το ένας σκέλος της 
απόφασης.Εκεί εστιάζεται η παρατυπία του κ. Δημάρχου. Εκεί εστιάζουμε τον έλεγχο 
μας προς τον κ. Δήμαρχο, ότι δεν σέβεται το ανώτατο όργανο  του Δήμου το ΔΣ. 

Ο κ.Κουρουζίδης  αν θέλει  ας μας κάνει μια ενημέρωση για τα άλλα θέματα  
αλλά το πρώτο που μπαίνει είναι γιατί ο κ. Δήμαρχος έστειλε αυτό το έγγραφο. 

Δήμαρχος :Εφτά σημεία έχει η επερώτηση, ένα είναι αυτό που  λέει ο κ. 
Σκουμπόπουλος αλλά  τ' άλλα έξι απευθύνονται μάλλον στην επιχείρηση. 

Πρόεδρος :Βεβαίως και θα δώσει ο κ. Δήμαρχος απάντηση σ΄ότι τον αφορά. 
Αλλά από τη στιγμή που λεει ο ίδιος ότι θέλει να δώσει κάποιες απαντήσεις ο 
πρόεδρος της δημοτικής επιχείρησης, θα τον ακούσουμε  και μετά θα δώσει και ο 
Δήμαρχος την απάντηση. 

Κουρουζίδης :Για το 1ο ερώτημα νομίζω ότι δεν με αφορά το θέμα είναι 
θέμα ΔΣ.Το ΔΣ αποφάνθηκε και συνεχίστηκε η διαδικασία για να παρθούν οι 
αποφάσεις. 

Για το 2ο δεν συντρέχουν λόγοι και δεν είναι δική μου αρμοδιότητα.. 
Για το 3ο ερώτημα. Κατ' αρχήν είχαμε πει ότι είναι ένα σκεπτικό για να κάνει 

μία επέκταση του σκοπού η επιχειρήση, αν είναι δυνατόν να συμπεριλάβει πέρα από 
τις τουριστικές επιχειρήσεις και ξενοδοχειακές. Έγινε αυτή η διεύρυνση, δεν 
καρποφόρησε, περιμένουμε να καρποφορήσει για να 'ρθει και να συζητηθεί 
λεπτομερώς. 



Για το 4ο που επερωτάτε, γιατί δεν φέρατε θέμα στο  ΔΣ για τη λήψη 
οριστικής απόφασης για τις πραγματοποιούμενες επενδύσεις στην Εληά; Εχει παρθεί 
ήδη απόφαση  για το ύψος της δαπάνης των επενδύσεων. Επειδή από την ανακαίνιση 
φάνηκαν  κάποια προβλήματα , τα οποία θα πρέπει να ληφθούν στη συνολική 
επένδυση  όταν καταλήξουν οι ειδικοί που έχουν αναλάβει για μηχανολογικά, 
στατικά κλπ., τότε θα έρθει στο ΔΣ της επιχείρησης και αφού καθοριστεί λεπτομερώς 
θα έρθει στο ΔΣ. 

Για το 5ο θέμα.Είναι ομόφωνη απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου και 
του εκπροσώπου των εργαζομένων. Στο στάδιο που βρισκόμαστε σήμερα είναι 
αποφάσεις του ΔΣ και τίποτα παραπάνω. 

Για το 6ο , είναι ένα ερώτημα  που θ'απασχολήσει το ΔΣ της Εληάς, την 
κοινωνία κι όλο τον κόσμο όταν θα έρθει το θέμα για να συζητηθεί. 

Μην βαδίζουμε πριν τα γεγονότα.  Όταν έγινα πρόεδρος δήλωσα σ΄αυτό το 
τραπέζι ότι όποιος ενδιαφέρεται για την επιχείρηση, εγώ είμαι 18 ώρες στην Εληά. 
Οποιος έχει ερωτήματα,απορίες κλπ. να ερχόταν να  ενημερωθεί πρώτα και μετά να 
έβαζε υπογραφή στην επερώτηση, που θεωρώ ότι είναι μια θεσμική διαδικασία αλλά 
σ'αυτή την περίπτωση την καταστρατηγείτε. 

Αν ήσασταν σωστοί θα είχατε έρθει να ενημερωθείτε κι αν δεν παίρνατε τις 
απαιτούμενες απαντήσεις στα ερωτήματά σας τότε να κάνατε όχι μία αλλά εκατό 
επερωτήσεις και θα  υπέγραφα κι εγώ μαζί σας. 

Δήμαρχος :Από την πρώτη στιγμή με φανερή απολογητική στάση  του 
συνδιασμού του  κ.Σκουμπόπουλου σε σχέση με την κατάθεση της επερώτησης 
φάνηκε ότι έγινε μία εναγώνια προσπάθεια για να φανεί γιατί πρέπει να επερωτηθεί ο 
Δήμαρχος για μια σειρά από ερωτήματα που αφορούν μία δημοτική επιχείρηση και 
μετέχουν όλες οι παρατάξεις. Θεωρητικά έχουν άμεση πληροφόρηση, εκτός αν δεν 
υπάρχει συνεργασία μεταξύ του κ. Σκουμπόπουλου και του κ. Γιαννουλάκη που δεν 
το πιστεύω αυτό. 

Έγινε μία προσπάθεια για να δοθεί μία απάντηση γιατί γίνεται αυτή η 
επερώτηση.Πότε βγήκε στον τύπο; Την ημέρα που ήταν τα εγκαίνια του Συνεδριακού 
Κέντρου Θεάτρου γιατί απέναντι σε μία άρνηση του κ. Σκουμπόπουλου και 
ορισμένων συμβούλων της παράταξης και σε μία αρνητική στάση απέναντι σ'αυτό το 
πολύ σημαντικό έργο έπρεπε να υποδηλώσουν ότι "υπάρχουμε κι εμείς σαν πολιτική 
παρουσία σ'αυτή  την πόλη". 

Δυστυχώς όμως και η πρώην Υπ. Πολ. εδωσε την δέουσα πολιτική και 
πολιτιστική  απάντηση σε όσους πήγαν να ψελλίσουν κάποια πράγματα. Η παρουσία 
του κόσμου της Βέροιας  την 1η και τη 2η μέρα στα εγκαίνια, η διάθεση και η τάση να 
βρούν επιτέλους εισιτήρια και να παραστούν στις εκδηλώσεις, έδωσε τη συντριπτική 
απάντηση της πλειοψηφίας του λαού αυτής της πόλης. 

Εκεί εφευρέθηκε η επερώτηση για να βγει το Σάββατο το πρωϊ στις 
εφημερίδες. Τι λεει η επερώτηση αυτή; Επερωτάται ο Δήμαρχος γιατί το ΔΣ 
αποφάσισε  να μην κάνει δεκτή την πρόταση του κ.Σκουμπόπουλου για αναβολή; 
Ακούσατε επερώτηση; Ακούσατε σκεπτικό;Λες και ο Δήμαρχος είναι αυτός που 
θ'αποφασίσει αν θ'απορρίψει ή όχι και όχι το ΔΣ  μία πρόταση διαδικαστικού και 
ουσιαστικού χαρακτήρα. Γιατί άραγε επερωτάται ο Δήμαρχος; 

Μα ο Δήμαρχος έκανε το καθήκον του. Όπου ήταν ομόφωνη η απόφαση του 
ΔΣ είπε να προχωρήσει, όπου δεν υπήρχαν οι τυπικές προϋποθέσεις του ΔΣ και 
υπήρχε διαφωνία, ας έρθει η οικονομοτεχνική μελέτη και να έρθει στο ΔΣ. 

Επερωτάται ο Δήμαρχος γιατί δεν έφερε το επενδυτικό πρόγραμμα της 
επιχείρησης στο ΔΣ για έγκριση; Μα ο Δήμαρχος θα το φέρει; 



Κε Σκουμπόπουλε μιλάτε εσείς ότι ο Δήμαρχος έχει υπερεξουσίες; Μα τότε 
δεν θα κάνει τίποτα άλλο ο Δήμαρχος  απ΄το να βάλει στην άκρη τα διοικητικά 
συμβούλια των επιχειρήσεων. Γιατί δεν το έφερε το διοικητικό συμβούλιο; 

Γιατί δεν είπατε τον κ. Γιαννουλάκη που είναι στην παράταξή σας να σας 
πληροφορήσει;Ο Δήμαρχος δεν επερωτάται σε καμμία περίπτωση γι αυτό το πράγμα. 

Με ποιού εντολές άρχισαν οι κατεδαφίσεις; Έχετε καμιά πληροφορία κ. 
Σκουμπόπουλε ότι ο Δήμαρχος  έδωσε τέτοια εντολή; Αν έχετε τέτοια πληροφορία να 
τη σεβαστώ και να τη διαψεύσω. Αν  όμως δεν έχετε και κάνετε τέτοια επερώτηση 
αυτή είναι υστερόβουλη και κακόβουλη. Αν λοιπόν δεν έχετε τέτοια πληροφορία τότε 
η επερώτησή σας σ'αυτά τα δύο σημεία είναι κακόβουλη και δεν είναι απλά για να 
ενημερωθείτε. 

Αλήθεια ποιος αποφάσισε  να προχωρήσουν οι εργασίες; Ποιος έκανε το 
χρονοδιάγραμμα; Μήπως κι εγώ  το   διάβασα στις εφημερίδες  ότι το διοικητικό 
συμβούλιο της Εληάς έκανε δημοσιεύσεις για να βρεθούν άνθρωποι να  κάνουν τις 
μελέτες; 

Εγώ κάποια στιγμή πήγα στο διοικητικό συμβούλιο της Εληάς κι αυτό 
έπρεπε να είναι έπαινος κι όχι αντικείμενο επερώτησης. Πήγα για να πω στο 
συμβούλιο ότι, απ΄ότι μου είπε ο πρόεδρος κι ότι απ' ότι αντιλαμβάνομαι υπάρχει μία 
επένδυση αρκετά μεγάλου χαρακτήρα, μήπως θα έπρεπε να δείτε έναν διαφορετικό 
τρόπο από τον τρόπο που αποφασίσατε ομόφωνα σε σχέση με την εκτέλεση του 
έργου; Αυτή ήταν η δική μου συμμετοχή. Μάλιστα τους επισήμανα ότι θα έπρεπε να 
γίνουν διαγωνισμοί κι ότι θα έπρεπε να υπάρχει πλήρης μελέτη χωριστά για 
ηλεκτρομηχανολογική, χωριστά για στατική και χωριστά για αρχιτεκτονική. Επίσης 
ότι έπρεπε όλη η ανάθεση των εργασιών και των υλικών που θα χρειαζόταν, να 
γίνουν με απόλυτη διαφάνεια και με διαγωνισμούς. Αυτό έπρεπε να επαινεθεί και όχι 
να είναι αντικείμενο επερώτησης, εκτός αν δεν το πληροφορηθήκατε. Τότε σας ζητώ 
εγώ συγνώμη γι αυτού του είδους την παρέμβασή μου. Αν όμως την 
πληροφορηθήκατε τότε πρόκειται για υστερόβουλη, κακόβουλη επερώτηση που είχε 
σαν σκοπό να δείξει ότι υπάρχετε κι εσείς σαν παράταξη, την ώρα που δινόταν σε 
χρήση το μεγαλύτερο κτιριακό έργο που κατασκευάστηκε στο νομό. 

Εύχομαι ολόψυχα να εγκαινιάσουμε και το διοικητήριο που θα είναι 
πράγματι το μεγάλο έργο. 

Ύστερα απ' όλα αυτά δεν νομίζω ότι ο Δήμαρχος έβαλε στην άκρη το ΔΣ, 
ούτε ότι προσέβαλε το ΔΣ,ούτε ότι υποκατέστησε κανένα διοικητικό συμβούλιο, 
οποιασδήποτε επιχείρησης. Νομίζω ότι πολύ ορθά , απ΄τη στιγμή που εκλήθην από το 
σωματείο εργαζομένων, στο εργατικό κέντρο, γιατί υπήρχε ένα πρόβλημα, έπρεπε να 
πάω, να κουβεντιάσω με τους εργαζόμενους και να μεταφέρω στο ΔΣ τις απόψεις 
τους σε σχέση με το ζήτημα της Εληάς και το διάστημα εκτέλεσης του έργου. Οι 
άνθρωποι αυτοί πρέπει να συνεχίσουν να έχουν ένα ελάχιστο απολαβών, μέσα στα 
πλαίσια της της λογικής και μέσα σε μία διάθεση που προς τιμήν τους επέδειξαν να 
συνδράμουν στην επιχείρηση αναγνωρίζοντας ότι όλα αυτά τα χρόνια εργάστηκαν 
εκεί. Ο Δήμος και η δημοτική επιχείρηση πρέπει να συνεχίσει την εργασιακή τους 
σχέση γιατί κι αυτοί είναι διατεθειμένοι να συνεισφέρουν με τον δικό τους τρόπο 
σ'όλη αυτή την προσπάθεια. 

Βέβαια λυπάμαι ειλικρινά  που υπάρχει ένα τέτοια ζήτημα. Πρέπει όλοι μας 
να φροντίσουμε να βοηθήσουμε το Διοικητικό Συμβούλιο και τους εργαζόμενους να 
προχωρήσει όσο γίνεται πιο γρήγορα αυτή η ανακαίνιση. Να δούμε την καινούρια 
ανακαινισμένη επιχείρηση ν'αποδίδει, προς χρήση όλων των Βεροιέων και όχι να 
καθόμαστε εδώ και να τρωγόμαστε για ψύλλου πήδημα. 



Πρόεδρος :Σύμφωνα μ'αυτά τα οποία είπατε κ. Κουρουζίδη, θα είστε έτοιμος 
σε κάποιο χρονικό διάστημα, να φέρετε θέμα στο ΔΣ σε σχέση με τις μελέτες κλπ., 
για ν'απασχοληθεί το ΔΣ στο σύνολό του; 

Κουρουζίδης :Αφού έρθουν οι εισηγήσεις από τους ειδικούς θα πάρει θέση 
το ΔΣ. 

Σκουμπόπουλος :Ν'απαντήσω στον κ. Δήμαρχο. 
Πρόεδρος :Μοναδική περίπτωση είναι αν γενικευτεί η συζήτηση. 
Σκουμπόπουλος :Είναι ατόπημα άνευ προηγουμένου αν δεν σεβαστείτε τον  

κανονισμό. Πρέπει να μάθουν οι  συμπολίτες μας ότι σ'αυτό το ΔΣ δεν μπορεί να 
γίνει διάλογος. Ο κ.Δήμαρχος  είπε οτιδήποτε άλλο εκτός απ' αυτά που επερωτήθηκε. 

Πρόεδρος :Επειδή επικαλείστε τον κανονισμό, θα σας διαβάσω τη σχετική 
διάταξη  "κάθε επερώτηση αναπτύσσεται προφορικά πρώτα από τον σύμβουλο που 
την κάνει και μετά δίνεται απάντηση από τον Δήμαρχο. Με απόφαση του ΔΣ μπορεί 
να γενικευτεί η συζήτηση". 

Σκουμπόπουλος :Δεν επιμένω παραπάνω. Καταγράφεται στο ιστορικό σας 
άλλη μία αντιδημοκρατική συμπεριφορά.  

Δήμαρχος :Αυτός ο κανονισμός εφαρμόζεται από το 1974. Κανείς δεν 
διανοήθηκε, σε εποχές μάλιστα πολύ σκληρών κομματικών αντιπαραθέσεων, να 
επικαλεστεί διαφορετική και  καινοφενή ερμηνεία του  κανονισμού όπως  ο κ. 
Σκουμπόπουλος. Ουδείς δε διανοήθηκε να ισχυριστεί ότι ο κανονισμός είναι 
αντιδημοκρατικός. Από 1-1-83 που μετέχω στο σώμα όλες οι τροποποιήσεις του 
κανονισμού λειτουργίας του ΔΣ ήταν ομόφωνες και υπήρχε σεβασμός από όλους 
τους ΔΣ στον κανονισμό που ψηφίστηκε ομόφωνα. 

Ξαφνικά ο κ. Σκουμπόπουλος ανακαλύπτει  αντιδημοκρατικότητες; 
Σκουμπόπουλος :Δεν μιλάω για αντιδημοκρατικότητα του κανονισμού αλλά 

του προέδρου. 
Πρόεδρος :Δεν έκανα τυχαία την ερώτηση στον κ. Κουρουζίδη. Είναι 

προφανές ότι το σώμα θα ξανασχοληθεί με το ζήτημα της Εληάς όπως και με 
οποιοδήποτε άλλο ζήτημα προέχει σ'αυτή την πόλη. 

Ακριβόπουλος :Διαδικαστικά. Με απόφαση του ΔΣ γενικεύεται η συζήτηση. 
Πρόεδρος :Μέχρι τη στιγμή που πήρατε διαδικαστικά τον λόγο δεν 

υποβλήθηκε πρόταση για να γενικευτεί η συζήτηση . Επομένως αφού δεν 
υποβλήθηκε μέχρι εκείνη τη στιγμή εγώ κλείνω τη συζήτηση. 

Ακριβόπουλος :Προτείνω τη γενίκευση της συζήτησης. 
Πρόεδρος :Ποιοι συνάδελφοι συμφωνούν να γενικευτεί η συζήτηση; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. 
Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης 
 Πρόεδρος: Ποιοι να μη γενικευτεί; 

  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. 

Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Ν. Χαμαλής, 
Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς 

Πρόεδρος :Ορίστε διευκρινήσεις. 
Γιαννουλάκης :Συμφώνησα  να γίνει η επένδυση στην Εληά μ' έναν όρο, να 

'ρθουν οι μελέτες και να δούμε το ύψος της επένδυσης. Ήρθαν οι δύο προσφορές στο 
διοικητικό συμβούλιο, η μία ήταν 120.000.000 δρχ. και η άλλη 130.000.000 δρχ. και 
επειδή υπερβαίνανε είπα ότι δεν συμφωνώ. 



Το εισηγητικό σημείωμα που μας έφερε ο κ. Δήμαρχος, έλεγε ότι εγκρίνεται 
από το ΔΣ από τα καθαρά κέρδη που προκύπτουν από τη διαχείριση μετά την 
αφαίρεση των αποσβέσεων και τη δημιουργία του απαραίτητου αποθεματικού. 

Εγώ δεν συμφώνησα με το ύψος της επένδυσης και μ'αυτά που ξεκίνησαν 
και κάνουν στην Εληά. 

Δήμαρχος :Όταν ήρθα στο διοικητικό συμβούλιο, τι νόημα είχε να σας πω ν' 
ακολουθήσουμε με απόλυτη διαφάνεια και με πλήρεις μελέτες; Εσείς είχατε 
προηγούμενη ομόφωνη απόφαση ν'αναθέσετε κομμάτια-κομμάτια το έργο σε 
επιμέρους εργολήπτες για να εκτελεστεί το έργο. 

Γιαννουλάκης :Μέχρι το ύψος της επένδυσης που είχα πει. 
Δήμαρχος :Σας ερωτώ υπήρχε προηγούμενη απόφαση; Εγώ σας 

συμβούλευσα να μην σπάτε μία εργολαβία σε πολλά κομμάτια. Να γίνει 
ολοκληρωμένη μελε΄τη κι ενιαία δημοπράτηση. Ήσασταν κι εσείς όταν τα 
συζητούσαμε. 

Γιαννουλάκης :Ήμουν αλλά σας είπα τη θέση μου. 
Πρόεδρος :Περαιώθη η συζήτηση. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την επερώτηση που κατέθεσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι του συνδυασμού 
«Ανανέωση Τώρα – Χρήστος Σκουμπόπουλος» και ανέπτυξε ο κ. Χ. Σκουμπόπουλος. 
2.- Την πρόταση του κ. Ι. Ακριβόπουλου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  
 
 Δεν εγκρίνει τη γενίκευση της συζήτησης επί της επερωτήσεως των 
Δημοτικών Συμβούλων του συνδυασμού «Ανανέωση Τώρα – Χρήστος 
Σκουμπόπουλος». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   495 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  30-11-99 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


